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Protokoll
§1 Talmannen förklarar mötet öppnat

Talman Matilda Torén förklarade mötet öppnat kl. 17.25.

§2 Val av mötesordförande

Talman Matilda Torén valdes.

§3 Val av mötessekreterare

Kontaktor Tobias Ljungholm valdes.

§4 Godkännande av tid och sätt

Mötet beslutade att godkänna tid och sätt.

§5 Val av två justeringspersoner

Liam Liljeqvist och Maja Brönmark Åkesson valdes till justerare.

§6 Adjungeringar

Mötet beslutade att adjungera samtliga under avsnittet Adjungerade i protokollet.

§7 Godkännande av dagordningen

Axel Andersson yrkade på att lägga till en ny punkt 19 Förslag till ny hedersmedlem

Föredragningslistan godkändes med samtliga yrkanden.

Axel Andersson yrkade på att behandla punkt 19 direkt.

Mötet beslutade att bifalla Axels yrkande.

§8 Föregående sektionsmötesprotokoll

Protokoll för VTM/24 lades till handlingarna.

§9 Meddelanden

Tobias Ljungholm uppmuntrade sektionen att rösta i fullmäktigevalet.

David Dahlin informerade sektionen att valet till EA-poster är öppet på hemsidan.

Julia Nilsson informerade om SÖK DIOD!

Emil Sjöland informerade sektionen att det är pluggkväll nästa vecka och uppmuntrade
sektionen att anmäla sig på ORBI.

Kårrepresentanterna Axel och Erik presenterade om Teknologkårens verksamhet. Det för-
klardes hur Teknologkåren fungerar, och berättade att det går att söka flertalet poster inom
organisationen. Därefter uppmuntrades sektionen att söka till poster på Teknologkåren, och
hänvisades till mer information på tlth.se.

§10 Beslutsuppföljning

A) Ansökan om att starta projektgruppen ”Sångbokskommittén”

Morris Thånell och Elin Helmersson presenterade beslutsuppföljningen.

Elin Helmersson yrkade på att stryka Ansökan om att starta projektgruppen ”Sångboks-
kommittén” från beslutsuppföljningen.
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Mötet beslutade att stryka Ansökan om att starta projektgruppen ”Sångbokskommittén”
från beslutsuppföljningen.

B) Inköp av kyl till E6

Erik Almér presenterade beslutsuppföljningen.

Erik Almér yrkade på att stryka Inköp av kyl till E6 från beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att stryka Inköp av kyl till E6 från beslutsuppföljningen.

C) Inköp av ny Soundboks 3

Ruth Palm och Albin Lind presenterade beslutsuppföljningen. Motionärerna informera-
de mötet om att inköpet har genomförts och att det gick under budget.

Ruth Palm yrkade på att stryka Inköp av ny Soundboks 3 från beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att stryka Inköp av ny Soundboks 3 från beslutsuppföljningen.

§11 Uttag ur sektionens fonder

Pengamästare Enar Sundgren berättade om vilka uttag som gjorts ur sektionens fonder sedan
senaste sektionsmötet.

Uttag ur sektionens fonder lades till handlingarna.

§12 Ekonomisk rapport

Enar Sundgren presenterade en rapport över sektionens ekonomi.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

§13 Uppföljning av fonden

Enar Sundgren presenterade en uppföljning av sektionens fond.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

§14 Utskottsrapporter

Styrelsen och valberedningen presenterade utskottsrapporter.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Utskottsrapporterna lades till handlingarna.

§15 Uppföljning av verksamhetsplan

Styrelsen presenterade uppföljning av verksamhetsplanen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Verksamhetsplansuppföljningen lades till handlingarna.

§16 Behandling av motioner
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A) Öka budgeten till balkommittén

Tindra Thelin presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Martin Hansson presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Motionärerna lade ner sina yrkanden.

B) Omstrukturering av EBB och posten banan

Liam Liljeqvist presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Tobias Ljungholm presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

C) Gör om prefmästare till köksmästare

Lisa Elmlund presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Tobias Ljungholm presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Motionärerna jämkade sig med styrelsens yrkande.

Elin Helmersson yrkade på att förslaget går igenom den 1 januari 2025.

Elin Helmersson lade ner yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i sin helhet.

Tobias Ljungholm yrkade på att ajournera mötet i 10 min till 18:55.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet återupptogs 18:55.

§17 Behandling av propositioner

A) Ändra styrelsens mandat att entlediga funktionärer (andra läsningen)

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen för en andra läsning i sin helhet.
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B) Ändring i policy inbjudningar och anmodan

Martin Hansson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Ludvig Rådegran yrkade på att flytta ”phaddrar” till under ”nyinskrivna studenter” i
listan.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

C) Införandet av ett årsmöte

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

D) Förslag till budget för 2025

Enar Sundgren presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Tindra Thelin yrkade på att ändra budgeten för Bal under SEK01 till 30 000kr.

Styrelsen tilläggsyrkande på att sänka funktionärsvård med 10 000 kr.

Motionärerna jämkade sig med styrelsens yrkande.

Mötet beslutade att avslå yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

Matilda Torén yrkade på att ajournera mötet i 30 min till 20:43.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet återupptogs 20:45.

E) Underhåll och renovering av sektionens lokaler

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

F) Världsmästare tar EESTEC

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.
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G) Välj filmarE, fotografer och redaktörer på valmötet

Tobias Ljungholm presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

H) Funktionärsutbildning

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

I) Funktionärsbeskrivningar i Förvaltningsutskottet

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Tobias Ljungholm yrkade på att under Akrivarie ändra från ”utskottsantaganden” till
”utskottsåtaganden”.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Erik Almér yrkade på att ändra antalet hustomtar från tre (3) till fyra (4).

Erik lade ner sitt yrkande.

Ludvig Rådegran yrkade på att stryka sista raden under Arkivarie.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

J) Nya glas i Edekvata

Harald Fränne presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Ludvig Rådegran yrkade på att öka bugeten till 9000 kr samt att i första att-satsen
lägga till ”cocktailshakers”.

Harald Fränne yrkade på att ändra första att-satsen till ”köpa in lämpligt antal dryc-
kesglas, shotglas samt övrig barutrustning”.

Ludvig jämkade sig med Haralds yrkande.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen.

K) Inköp av kylar och frysar

Erik Almér presenterade propositionen.
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Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Erik Almér yrkade på att i sista att-satsen stryka ”dåvarande förvaltningschef som
ansvarig”.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Elin yrkade på att sätta budgeten till 45 000 kr och stryka ”kylar och” ur första att-
satsen.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

L) Inköp av kamerautrustning

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

M) Flytta specifikt funktionärsansvar från ordförande till kontaktor

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

N) Ändring av olycksfondens beskrivning i reglementet

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

O) Fler picassos

David Dahlin presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

P) Inköp av riskokare och redskap till LED

Julia Nilsson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Albin Lind yrkade på att höga budgeten till 8500 kr.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.
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Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

Q) Inköp av ny skrivare

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

R) Reglementesändring under studierådsordförande

Tobias Ljungholm presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

S) Tandemgeneral som post och tackansvar på skojartrio

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

Martin Hansson yrkade på att ajournera mötet i 10 min till 22:36.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet återupptogs 22:36.

T) Ta bort policy för principer för deltagande i sektionsaktiviteter

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

U) Flytta teknokrater från InfU till FVU

Erik Almér presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Axel Andersson yrkade på att under øverbanan ändra från ”informationsutskottet” till
”förvaltningsutskottet.”

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

V) Trivselråd och studerandeskyddsombud

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.
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Mötet fick möjlighet till diskussion.

Lovisa Ahlvin yrkade på att ändra namn på ”Ekvivalent” till ”Sensor”.

Lovisa lade ner sitt yrkande.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

W) Förtydligande av umph-meisters uppdrag

Liam Liljeqvist presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Fredrik Giang yrkade på att ändra från ”vårbal” till ”bal”.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

X) Förtydliga 11:1 i regelementet

Enar Sundgren presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

Y) Utskottsrevision

Tobias Ljungholm presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

Z) Öppna fler utskott för inval av engagerade medlemmar

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Erik Almér yrkade på att byta namn på ”Funktionär i förvaltningsutskottet” till ”Hus-
nisse”.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Erik Almér yrkade på att ändra mandatperioden till läsperiod eller termin.

Erik lade ner sitt yrkande.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

Å) Ändra tidsramen för valprocessen

Tobias Ljungholm presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.
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Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

Ä) Förslag till verksamhetsplan för 2025

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Ludvig Rådegran yrkade på att ändra under NollU

från ”Sätta upp ett tydligt system att få kritik från phaddervalet”

till ”Utvärdera hur de som söker phadder kan få kritik från sin phadderintervju samt
om detta är något som bör införas”.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Axel Andersson yrkade på att under NöjU stryka ”Fortsätta” från ”Fortsätta Mark-
nadsför EBB och Umph-meisters för andra utskott.”

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

§18 Övrigt

Punkten protokollfördes inte.

§19 Förslag till ny hedersmedlem

Ordförande Axel Andersson föreslog till sektionsmötet att utse Johan Nilsson till ny heders-
medlem.

Mötet beslutade att utse Johan Nilsson till hedersmedlem i E-sektionen inom TLTH.

Mötet återgick till punkt 8.

§20 Talmannen förklarar mötet avslutat

Talman Matilda Torén förklarade mötet avslutat kl. 23:52.
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